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Misja naszych czasów

Ewangelia dzisiejsza przedstawia nam znan? przypowie?? ukazuj?c? bogacza i ?ebraka
?azarza.

Tworz? j? dwie sceny: pierwsza dotyczy ?ycia ziemskiego, a druga ?ycia wiecznego.

W pierwszej scenie, widzimy jak bogacz, ubrany w pe?nych przepychu szatach, ucztuje i bawi
si?. ?azarz, natomiast, g?oduje i choruje. Robi wra?enie nie tyle fakt, ?e bogaty ma si? ?wietnie,
lecz to, ?e jest nieczu?y na los biednego, który u bram jego pa?acu umiera z g?odu. Nie zwraca
na niego nawet uwagi. Lituj? si? nad nim tylko psy, które li?? jego rany.

Warto zauwa?y?, ?e bogacz jest nam przedstawiony bezimiennie, natomiast ?ebrak, ma imi?,
?azarz.

Co Jezus chce przez to powiedzie??

Mo?e chce powiedzie?, ?e skoro Bóg, który jest Mi?o?ci?, stworzy? nas na Swój obraz i
podobie?stwo, to jeste?my sob? wtedy, kiedy staramy si? mi?owa? Boga i ludzi, którzy nas
otaczaj?. Kiedy nie mi?ujemy, nie realizujemy planu Bo?ego wobec nas, a zatem tracimy jakby
nasz? to?samo??. Dlatego bogacz z Ewangelii jest bezimienny, nie ma to?samo?ci. ?ebrak
natomiast ma imi?, ?azarz, bo mimo n?dzy, w której si? znalaz?, przyjmuje cierpienie, chorob? i
upokorzenie, nie rezygnuj?c z ?ycia, a wi?c mi?uje.

Druga scena dzisiejszej Ewangelii dotyczy ?ycia wiecznego.

Widzimy ?azarza przyj?tego do raju, na ?onie Abrahama, a bogatego w miejscu cierpienia.
Dopiero teraz, kiedy sam cierpi, zauwa?a ?azarza. Ten, który nie pomóg? mu w potrzebie, teraz
oczekuje pomocy. Za pó?no. Przepa?? dziel?ca te dwie rzeczywisto?ci jest teraz nie do
przeskoczenia. Tutaj u bogatego pojawia si? troska nie tylko o siebie, lecz równie? o swoich
braci, których teraz widzi w niebezpiecze?stwie, bo prowadz? ten sam styl ?ycia, co kiedy? on.
Prosi wi?c Abrahama, by pos?a? do nich ?azarza jako ?wiadek ?ycia wiecznego. Lecz
odpowied? Abrahama nie pozostawia ?adnej w?tpliwo?ci. Aby si? zbawi? nie s? potrzebne
cudowne zjawiska jak zjawienie si? umar?ych na ziemi. Wystarczy ?y? S?owem Bo?ym. Ono
jest drog? i ?ród?em zbawienia.

S?owo Bo?e mówi nam, bowiem, o mi?o?ci do ka?dego cz?owieka, a przede wszystkim do
ubogich i potrzebuj?cych wsparcia. To jest to, co le?y szczególnie na sercu Ojcu ?wi?temu
Franciszkowi. Mi?o?? do ubogich przybli?a nas samych szczególnie do Jezusa. Zrozumia?o to
dobrze wielu chrze?cijan, którzy budowali wielkie Dzie?a w s?u?bie ludziom w potrzebie. Matka
Teresa z Kalkuty mówi?a: „Tylko w Niebie dowiemy si? jak du?o zawdzi?czamy ubogim, jak
bardzo pomagali nam, aby lepiej kocha? Boga za ich po?rednictwem”.

Przypowie?? o bogaczu i ?azarzu jest bardzo aktualna w naszych czasach, w których ro?nie
znieczulica zamo?nych wobec biednych. W krajach tak zwanego dobrobytu, ale i u nas, wielu
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?yje z dnia na dzie?, korzystaj?c z wszelkich przyjemno?ci, jakie ?ycie ludzkie mo?e ofiarowa?,
nie zadaj?c sobie ?adnych pyta?, co do dalszego sensu takiego ?ycia. Codziennie widz? jak
kruche jest ?ycie ludzkie, jak niespodziewanie si? ko?czy, a post?puj? tak, jakby Boga nie by?o i
jakby mieli zabezpieczon? wieczno?? na tej ziemi. Nie zdaj? sobie sprawy, ?e brakuje im tego,
co najistotniejsze: mi?o?ci do Boga i do cz?owieka. Ci ludzie ?yj? w najwy?szym duchowym
niebezpiecze?stwie. Oni s? najbardziej biednymi naszych czasów.

Módlmy si? za nich i b?d?my gotowi pozostawi? owieczki z naszych wspólnot, by szuka? tych
zagubionych. Lepiej: róbmy to razem z naszymi wspólnotami, daj?c im ?wiadectwo pi?kna i
rado?ci ?ycia w jedno?ci z Bogiem i we wspólnocie Ko?cio?a. Jest to, szczególna misja naszych
czasów.

ks. Roberto
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